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Výbor pro sport Zastupitelstva Plzeňského kraje   

Zápis z 8. zasedání VS ZPK dne 14. 3. 2022  
 
 

 

 

 Prezence 
Přítomni předseda: Jiří Uhlík, MBA 

 
členové:   
Jaroslav Kantor 
Petr Kovařík 
Miroslav Kroc 
Mgr. Radek Mráz, MBA 
Bc. Filip Sequens 
David Soukup 
Bc. Jiří Struček  
Jiří Štangl 
 
 

Nepřítomni 0 
 

Omluveni Petr Chvojka 
Ing. Tomáš Morávek 
 
 
 

  

  

Hosté Jaroslav Špaček – hokejový trenér HC Škoda Plzeň 
Helena Kremláčková – koordinátorka RPHA  

 

 

 

Na vědomí 

 
 
 
 

Odbor kancelář ředitele KÚPK  (kopie - prezenční listina) 
 
 
 
 
 

  

Číslo zasedání 8  

Datum konání  14. 3. 2022 – 16.00 hod.  

Místo konání Zimní stadion LogSpeed CZ Aréna, Štefánikovo nám. 2595, Plzeň 

Zapisovatel Jana Brichcínová 
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Program 
 

1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení z minulého jednání VS ZPK 
3. Informace z jednání ZPK ze dne 14. 2. 2022  
4. Návštěva Regionální plzeňské hokejové akademie 
5. Různé 
6. Diskuse a závěr 
 

 

Zápis z jednání 
 

Číslo Text 

 
1 

 
Zahájení  

 
Předseda výboru Jiří Uhlík uvítal přítomné členy a hosty, jímž byl hokejový 
trenér Jaroslav Špaček a koordinátorka Regionální plzeňské hokejové 
akademie, Helena Kremláčková a zahájil 8. zasedání Výboru pro sport 
ZPK.  
 
Počet  přítomných členů Výboru pro sport ZPK na začátku zasedání je 9. 
 
Ověřovatelem zápisu byl zvolen Mgr. Radek mráz, MBA. 

 
Program 8. zasedání Výboru pro sport ZPK byl všemi přítomnými členy 
schválen. 
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Kontrola plnění usnesení z minulého jednání VS ZPK  
 
Žádné úkoly/usnesení z minulého jednání nevyplynuly. 
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Informace z jednání ZPK ze dne 14. 2. 2022  
 

Na jednání Zastupitelstva Plzeňského kraje byla projednána a usnesením 
ZPK č. 637/22 schválena Informativní zpráva o činnosti Výboru pro sport 
ZPK. Žádné úkoly na základě pověření ZPK výboru zadány nebyly. 
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Návštěva Regionální plzeňské hokejové akademie 

 

K tomuto bodu vystoupili hosté, hokejový trenér HC Škoda Plzeň, Jaroslav 
Špaček a Helena Kremláčková, koordinátorka Akademie, kteří členy 
výboru seznámili s činností a úspěchy Regionální plzeňské hokejové 
akademie.  
 

Jako první se slova ujala koordinátorka Akademie Helena Kremláčková, 

která hned v úvodu omluvila vedoucího Akademie Petra Vojana, z důvodu 

nemoci se nemohl zúčastnit.  



 3 

Nadační fond Regionální plzeňské hokejové akademie (RPHA) vznikl 

v prosinci v roce 2016 a to i za podpory Plzeňského kraje. Bylo uzavřené 

memorandum spolu s městem Plzeň a Plzeňským krajem na 5 let, které 

skončilo v roce 2021. Nové memorandum bylo podepsané cca před 14 

dny na čtyřleté období. Akademie sčítá od své působnosti mezi 64 – 70 

hráčů, záleží podle roku. Hrají nejvyšší soutěže jak v juniorské tak i 

dorostenecké soutěži. Poslední dva roky byly hodně ovlivněné Covidem.  

 

O tom, jak Akademie funguje a o jejich úspěších pověděl více manažer 

mládeže Akademie, Jaroslav Špaček. Mládež se drží v té nejvyšší špičce 

ve všech kategoriím hlavně 9. třída. Letos nás, Plzeňský kraj, mládež 

reprezentovala na mezinárodní soutěži krajů, a náš kraj vyhrál. Hráči pak 

přestupují do Akademie, která je rozdělena do dvou kategorií a to 

dorostová (dvoj ročníková) a juniorská (troj ročníková). Co se týká 

dorostu, ti byli za letošní sezónu na špičce, celorepublikově skončili 

v základní části třetí, a postoupili do čtvrtfinále. Mají velkou šanci dostat 

se hodně vysoko. Juniorka je celorepubliková, která vyhrála základní část, 

osmifinále také vyhrála, kterou během pár dní zakončí a postoupí do 

čtvrtfinále. Za loňský rok byla Plzeňská regionální hokejová Akademie 

vyhlášena za nejlepší Akademií v ČR. Českým svazem zimního hokeje 

byla nastavena nová kritéria, např. kolik hráčů se dostane z Akademie do 

prvního týmu, kolik jich je na draftu, jaké umístění mají během sezony,.. a 

po sečtení všech těch koeficientů vyhrála Plzeňská regionální hokejová 

Akademie v roce 2021. Za posledních 5 let se Plzeňská Akademie udržuje 

mezi první top trojkou. Hráči se dostávají do elity a uzavírají s kluby 

profesionální smlouvu. Z 80% to jsou hráči z Plzně a z 20% z jiných 

okresů. Ta spolupráce s okolními trenéry funguje dobře. Akademie ví o 

talentovaných hráčích, tím sítem hráči a to i v rámci VTM (Výběrová 

Talentovaná Mládež), z kterých pak vzniká nový tým. Někteří hráči jezdí i 

na tréninky sem do Plzně. Mezi týmy se pak sepisují individuální smlouvy.  

 

Předseda se dotazuje, zda se memorandum uzavřelo za stejné peníze 

nebo je vyšší než bylo? Paní Kremláčková reaguje a říká, že  

Memorandum neřeší finance a ani procenta, ale jen spolupráci. Na kraji a 

na městě se pak překládají rozpočty. Existuje jakási vzájemná dohoda 

mezi jednotlivými subjekty, že ta podpora by měla být ve výši 3 mil. Kč, 

tedy 3 mil. z města a 3 mil. Kč z PK. Poměrná část 250 tis. Kč odcházela 

z PK formou dotace přímo Domovu mládeže při Střední škole Dopravní 

v Plzni jako provozní příspěvek za zajištění ubytování a stravování 

hokejovým hráčům, protože tehdy Akademie neměla k dispozici ubytování 

pro hráče.  

 

Slova se ujal pan Struček, člen týmu Akademie, který se mimo jiné stará o 

spolupráci mezi střední školou, která zajištuje Domov mládeže a o zdejší 

internáty zimního stadionu. Akademie se tvořila 5 let zpátky, postupně se 

pracovalo na budování adekvátních podmínek. Vybudovalo se venkovní 

víceúčelové hřiště, pak přišla na řadu nová ledová plocha a pak chyběl 

poslední článek na té nejvyšší úrovni a tím bylo ubytování pro hráče tzv. 
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Hotel Indián, na stavbě se finančně podílel i Plzeňský kraj.  

 

Předseda vznáší dotaz, když si vyberou hráče do Akademie, co ho čeká 

navíc? Pan Špaček odpovídá, že navíc je spolupráce se školou, což je na 

prvním místě. Do škol posílají tréninkové plány, aby se hráči neflákali. To 

vzdělání je důležité. Je to nastavené i v rámci jakéhosi kodexu. K dispozici 

je kondiční trenér i fyzioterapeut, oba jsou zapojeni v týmu A. Je tu také 

mimo jiné místnost s kalhoty na masáže. Mohou používat střelnici, 

tělocvičny apod. Navíc jim je zajištěno kompletní materiální vybavení 

zdarma tzn. výstroje, výzbroje, oblečení, cestovné, stravné a ubytování 

jim je hrazené, pokud jezdí na turnaje. Mají hlídané a nastavené 

každodenní zdravé stravování. Brousí se jim brusle apod. Členský 

příspěvek je minimální, činí 3500 Kč/pololetí. Objem finanční na jednoho 

hráče v Akademii se pohybuje okolo 140 – 170 tis. Kč/rok. Hlídá se 

prospěch a podle toho vznikají někdy i sankce. Je to nastavené tak, že 

hráč Akademie nesmí propadnout, nemůže se stát, že neprospěje, a 

nesmí mít neomluvené hodiny. Poté nás zástupci provedli místními 

prostory, které RPHA nabízí.  

 

 
   5 

 

      Různé 

 

K tomuto bodu se již nikdo nevyjádřil. 
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Diskuse a závěr 
 
Diskuze a prostor pro dotazy probíhaly v rámci prohlídky místních prostor. 
Poté předseda výboru poděkoval hostům a přítomným členům výboru za 
účast a zasedání výboru ukončil. 
 

 
Zápis byl vyhotoven dne 17. 3. 2022 – počet stran: 4, počet příloh: 2 
 
 
 
 
 Jana Brichcínová Mgr. Radek Mráz, MBA Jiří Uhlík, MBA  
 
 .................  .................   .................  ..................   .................  .................  
 zapisovatel   ověřovatel zápisu   předseda výboru  
 
 
 
 
 
 

 


